



Mötesprotokoll ledarmöte Hockey 2018-11-07 18.00 (Hörnrummet ovanpå förråden)

Närvarande: A-laget herr, Dam laget, Team 06, Team 07, Team 08/09, Ungdomsrådet Anna & Tomman , Ordförande & protokollförare Andreas Hedberg

Ej närvarande: J-18, Team 05 , Team 10/11

1. Ordförande öppnar mötet
2. Dagordningen för mötet godkänns
3. Starzone
 - Pga att det blir trångt i omklädningsrummen om lag väljer att köra fyspass efter Starzonepass bestämdes att man isf får tömma omklädningsrummet innan man kör fys för att göra plats för nästkommande lag.
 - Alla lag från Team 08/09 till Team 05 skall ALLTID ha minst 2 st skyttar med på Målvaktsträningarna. Önskvärt är också att det finns någon representant med från J-18, dam eller herrlaget. Förslagsvis kan man hjälpas åt att fylla på från resp lag vid behov.
4. Ungdomsrådet

Andreas informerade om styrelsens beslut gällande lagtillhörighet för Tilda Pettersson. Vi diskuterade även vikten av kommunikation mellan lagen, främst då Team 05, Team 06 & Team 07 då det råder en viss spelarbrist hos Team 06. Viktigt även att dialogen kring Team 06's målvakt Julia fungerar så att även hon får möjlighet att spela med övriga flickor i Team 05 och att Team 05 då får stötta med andra målvakter till Team 06 vid behov. Andreas poängterade vikten av dialog kring dessa lag när det gäller spelare uppåt & nedåt i lagen. Vi är en förening, inte flera individuella. Anna Söder meddelade att hon kommer att besöka alla ungdomslag vid lämpligt tillfälle för att kolla läget rent allmänt.
5. Information från lagen
 - A-laget, Bra stämning i laget, haft lite tungt på resultatsidan men kämpar på! Jonas W informerade återigen att spelare från A-laget gärna deltar i aktiviteter med ungdomslagen, bara det kommuniceras i god tid från lagen.
 - J-18, Jonas W är numera även sportchef för J-18. Tre st spelare har lämnat truppen och spelar numera med Enköping. Överlag bra stämning i truppen som kämpar på i sitt seriespel.



- Dam, ca 18 st tjejer i truppen, dock lite klint med målvakter. Har ett väl fungerande samarbete med Almtunas damer vilket löser målvaktsproblemet samt när spelschemat tillåter möjliggör för Irons damer att spela matcher med Almtuna.
- Team 06, Bra samarbete med Team 07 som innebär bra med spelare på träningarna. Önskar en bättre dialog med Team 05 vilket bör resultera i ett möte mellan lagen sammankallat av Ungdomsrådet.
- Team 07, Bra stämning i laget, hög träningsnärvaro. Många av spelarna väljer att träna extra med både Team 06 och Team 08/09. Bra samarbete med Team 08/09 kring inlåning/utlåning av spelare till matcher.
- Team 08/09, Bra stämning i laget, lite klint med målvakter men löses med hjälp av Team 07. Ca 25 st spelare i laget varav merparten är födda 2008. Det har under sista tiden tillkommit några nya spelare födda 2008 som inte spelat hockey förut. Lite svårt att få till fungerande träningar för hela gruppen när det blir stor spridning i utveckling hos spelarna. Förslagsvis bör de nya spelarna träna även med Team 10/11 för att få mer istid och möjlighet till utveckling.
- Team 10/11, Truppen består till största delen av spelare födda 2011, det fylls på med spelare titt som tätt. Möjligheten finns att även köra med hockeyskolan för de som vill och behöver. Dags för premiär i Poolspel till kommande helg.
- 6 Övriga Frågor

Håll istiderna!

Andreas framförde önskemål från ismakarna om att vi ser till att hålla våra tider och kliva av isen när tiden är slut.

- Julkul?
Team 07 står som arrangör men är borta på Cup. Vi bestämde att Team 07 istället får arrangera en avslutning i slutet av säsongen och att Julkul kanske ersätts av något annat mindre arrangemang den 26:e december istället. Någon form av spel / lek fast i mindre skala om det finns intresse från de lag som är hemma.
- Ledarutbildning & Fest
Lördag 10/11 är det kallat via KS till utbildning på dagen tillsammans med SISU och fest på kvällen. Det saknas anmälda deltagare från J-18 samt Team 05, i övrigt har alla lag anmält minst en deltagare. Vissa lag har anmält 2-3 st deltagare vilket är positivt!
- Omklädningsrum
Andreas meddelade att lagen kan kvittera ut varsin nyckel hos Kansliet till fotbollens omklädningsrum för att underlätta vid poolspel, cuper etc. Önskan från lagen finns om att det alltid skrivs ut omklädningsrum på schemat om det är möjligt. Andreas kollar med Thomas Karlsson till nästa möte.



- Nästa möte bestämdes till Tisdag 2018-12-04, kl 18.00 i Hörnrummet
Kallelse skickas ut tillsammans med dagordning av Andreas

Björklinge 2018-11-07

Andreas Hedberg